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Vragen van het statenlid (Oudeman en Janssens, CDA) ingevolge artikel 44 reglement van orde

 

AANHANGSEL 

tot de notulen van de provinciale staten van Zeeland  nummer 279. 
 
 

Vragen ingevolge artikel 44 van het 
reglement van orde inzake politieopleiding 
naar Zeeland  

Antwoorden van gedeputeerde staten: 

(ingekomen 13 november 2018)  

1. Weet het College dat de districtschef 
van de politie Zeeland een deel van de 
opleiding naar Zeeland wil halen? 

1. Wij hebben kennisgenomen van de 
berichtgeving daaromtrent.  
 
 

2.  Heeft het college hier contact over 
gehad met de districtschef of 
politietop? 
a.  Zo ja, wat is de conclusie? 

2. Er hebben (nog) geen formele en/of 
verdiepende bestuurlijke gesprekken met 
het college plaatsgevonden.  
Navraag bij zowel de districtschef als de 
districtsvoorzitter (de burgemeester van 
Middelburg), leert dat men een voorstel om 
de politieopleiding te flexibiliseren in 
voorbereiding heeft. Het belang om op 
deze manier meer politie te behouden voor 
Zeeland en via opleiding ook nieuwe 
agenten kennis te laten maken met 
Zeeland wordt ook door de Zeeuwse 
burgemeesters ondersteund. 
Voor het plan is men echter mede 
afhankelijk van de samenwerking met de 
politieacademie, een instituut dat niet 
regionaal, maar landelijk is georganiseerd. 
 

3. Welke maatregelen wil het college 
nemen om dit te ondersteunen? 

3. Wij zijn bereid om mee te denken en tot 
constructieve samenwerking te komen, 
wanneer daar binnen de politieorganisatie 
voldoende draagvlak voor is en er meer 
concreetheid bestaat over de plannen en 
behoeften van de politie. Op basis daarvan 
kan worden bezien of ondersteuning vanuit 
Provincie Zeeland en/of Campus Zeeland 
mogelijk is.      
 

4. Op welke manier kan deze 
politieopleiding volgens het college 
ondersteund worden vanuit Campus 
Zeeland? 

4. Gelet op de fase waarin het initiatief zich 
bevindt, is het te prematuur nu al 
uitspraken te doen over concrete 
ondersteuning.  
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De districtsvoorzitter laat weten, waar 
opportuun, de provincie bestuurlijk te zullen 
betrekken. Zoals we in het antwoord op 
vraag 3 al hebben aangegeven, nemen wij  
een positieve grondhouding aan in dit 
initiatief en staan wij open voor gesprekken 
hierover. 

 
 

 MIDDELBURG,  27 november 2018 
 

Namens de fractie van het CDA, 
 

Gedeputeerde Staten, 
 

Oudeman en Janssens Drs. J.M.M. Polman 
 A.W. Smit 

 
 
 
 
 
 
 




